
la satisfacció que sent i manifesta que si l'Escala es coneguda arreu 
per les apetitoses anxoves -amb denominació de qualitat i d'origen-
també ha esdevingut important per aquest fet, gràcies a l'equip que 
tenim. 

PERE S O L É S ¡ A N D R E U (1968-77) 

En Pere Solés va ser elegit president del C.E.R. el mes de 
desembre de l'any 1968 en una reunió extraordinària convocada per 
tal de proposar de canviar el nom de l'entitat "Club de Tennis de Taula 
- l'Escala" pel de Centre Esportiu i Recreatiu - l'Escala" i al mateix temps 
reestructurar la Junta Directiva. Cal recordar que havia format part de 
la primera Junta, de la qual Valeri Ballester fou president, i ell, en Pere 
sots-president. 

El fet més important que es donà durant el temps que va presidir 
l'Entitat fou l'adquisició de l'edifici enjardinat per a instal·lar el local so-
cial. Segons en Pere, aquesta compra va afavorir l'augment d'activitats. 
Cada dia festiu es feia cinema i ball per a la mainada; es continuaren 
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